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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Panel programok!” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánunk

benyújtani Bajnai Gordon Önkormányzati és Területfejlesztési Miniszter Úrhoz .

A választ írásban kérjük !

Tisztelt Miniszter Úr !

Jól tudjuk, hogy Magyarországon milyen komoly gondot okoz a panellakások korszer űsítése .

A több évtizede épült házak vezetékrendszerének, szigetelésének, nyílászáró cseréj ének a

szükségességét senki nem vitatja . Azonban az épületek életkorából fakadó hiányosságok

mellett az is komoly problémát jelent, hogy a felújításra szánt pénzösszegekre kiírt pályázato k

késnek .

Magyarországon az utóbbi években bekövetkezett áremelkedések, illetve a fizetése k

stagnálásának együttes hatása igen komoly megterhelést jelent a családok számára . A

panellakásokban élő családoknak, akik általában nem a társadalom tehet ős rétegeihez

tartoznak, különösen fontos lenne az ilyen államilag támogatott beruházások megvalósulása .

Ők ugyanis képtelenek csak saját forrásból finanszírozni egy átfogó felújítást . Jól felfogott

közös érdekünk, hogy nem csak a jobb életszintvonal érdekében, hanem a környezetvédele m

és az energiatakarékosság miatt is fontos ezen lakások felújítása .

Országgy

Irományszám : t 14 43d

Érkezett : 2007 OKT 1 6.



De mikor is van erre a legnagyobb szükség? Természetesen nem szeretném kétségbe vonni ,

hogy a nyári nagy melegekben is szükséges a megfelel ő hőszigetelés, de azért a pénztárcánkat

mégiscsak a téli hónapok fűtési számlája szokta a leginkább megterhelni . Jelenleg október

közepét írunk és még semmi kézzelfogható nem történt a pályázatok kiírásában! Ráadásul a

folyamatosan növekv ő önrész miatt egyre többen szorulnak ki a pályázati lehet őségekből .

Tisztelt Miniszter Úr !

• Mikorra várható az idei évre szánt pályázatok kiírása?

• Pontosan mekkora összeg áll majd rendelkezésre?

• Mennyivel fogják emelni az önrészt ?

• Van e országos térképük a felújítandó lakások műszaki állapotáról és a lakók szociáli s

helyzetéről?

• Mit mutatnak a statisztikák az elmúlt években, a lakások százalékában mennyi volt a z

a rész, ahol a lakosok átvállalták részben vagy egészben az önkormányzati rés z

fizetését is?

Várjuk válaszát !

Budapest, 2007 . október 16 .

Dr. Kovács Zoltán

	

Mádi László
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